

# 7D5N 穿越多元魅力~港珠澳/ 深圳/中山/佛山 HONG KONG / ZHUHAI /MACAU / SHENZHEN / ZHONGSHAN / FOSHAN

Singapore ज Shenzhen Tour Code: JCHM-2





# **SCHEDULE**

#### SINGAPORE 🛪 SHENZHEN D1

#### Check in Hotel

#### SHENZHEN D2

- Gankeng Hakka Town
- **☑** Lianhuashan Park
- ☑ Dongmen Pedestrian Street

#### SHENZHEN 🛱 HONG KONG 🛱 ZHUHAI D<sub>3</sub> (B/L/D)

- ✓ Hongkong Avenue of Stars
- Hongkong Clock Tower
- ✓ 1881 Heritage
- Internet-Popular Spot Monster Buildings
- ✓ K11 Musea Buildings
- Take a Coach via Hong Kong Zhuhai -Macau Bridge to Zhuhai

#### ZHUHAI 🛱 MACAU 🛱 ZHUHAI **D**4

- Zhuhai Fisher Girl Statue
- Zhuhai Lover's Road
- Zhuhai Opera (Outlook)
- Zhuhai City Balcony
- ☑ Ruins of St. Paul's
- ☑ Fisherman's Wharf
- ✓ Le Jardin

D5

D6

- Galaxy Macau Diamond Show
- ☑ The Venetian Macau

#### ZHUHAI 🛱 ZHONGSHAN 🛱 FOSHAN (B/L/D)

- Sun Yat-sen's Former Residence Choi Heong Yuen Almond Cakes Museum
- Wong Fei Hung Memorial Hall
- Bruce Lee's Former Residence in Foshan
- Lingnan Xintiandi Pedestrian Street

#### FOSHAN 🛱 SHUNDE 🛱 SHENZEN



## ATTRACTION:

#### SHENZHEN

Gankeng Hakka Town - Gankeng Hakka Town blends Lingnan charm with rich Hakka culture. The streets are lined with traditional buildings featuring grey brick walls, wok-handle gables, and upturned eaves - showcasing the typical layout of a Hakka village.

#### **HONG KONG**

(MOB)

(B/L

(B/L)

- The Avenue of Stars Located on the Tsim Sha Tsui waterfront, the Avenue of Stars is a cultural promenade celebrating Hong Kong's legacy as the "Hollywood of the East." Featuring handprints and statues of famous film stars, it blends cinematic history with stunning Victoria Harbour views for a truly unique experience.
- Monster Buildings The place is known for its tightly packed apartments and striking, geometric look. With colourful, weathered walls and stacked balconies, it's a powerful symbol of Hong Kong's high-density urban style — and has been featured in many films, become a famous photo spot in Hong Kong.

#### ZHUHAI

- Fisher Girl Statue The Fisher Girl Statue is one of Zhuhai's most iconic landmarks. Standing 8.7 meters tall and made from 70 pieces of granite, the elegant figure holds a pearl toward the sea - symbolizing light and devotion. Set against mountains and ocean, it's a top spot for sightseeing and photos.
- Zhuhai Opera With its modern and elegant design, the Zhuhai Grand Theatre has become a striking city landmark. Shaped like two giant seashells, the building resembles pearls rising from the sea. Its smooth white exterior glows like crystal under the sun, blending beautifully with the coastal scenery and reflecting the unique charm of this seaside city.
- Hong Kong Zhuhai Macau Bridge The world's longest sea-crossing bridge, stretching 55 kilometers. Connecting Hong Kong, Zhuhai, and MACAU, it features an innovative combination of bridges, tunnels, and artificial islands - a true marvel of modern engineering

#### MACAU

- Ruins of St. Paul's One of Macau's most historic landmarks, the Ruins of St. Paul's is the façade of a church built in 1603. The church was destroyed by fire in 1835, but the front wall survived. Combining Baroque and Eastern-Western cultural elements, it is a symbol of Macau's history and cultural blend. It was listed as a UNESCO World Heritage site in 2005.
- The Venetian Macau A luxurious resort inspired by Venice, featuring canals, gondolas, world-class restaurants, and European-style streets. It combines accommodation, entertainment, and shopping, with a grand casino, infinity pool, and stunning design, making it a must-visit destination in Macau.

#### FOSHAN

Wong Fei Hung Memorial Hall - Built in traditional Lingnan style with green bricks, wooden beams, and grey carvings, the hall reflects Foshan's local culture. It showcases the life and martial arts legacy of Wong Fei Hung. Walking through feels like stepping into old Foshan, offering insight into his story and the city's rich cultural roots.



/ 5 Breakfast / 5 Lunch / 2 Dinner Special Cuisine

- ★ Hong Kong Dim Sum Cuisine ★ Grass Crap Hotpot ★ Roast Pig Cuisine
- ★ Zhongshan Squab Cuisine
- ★ Fotiaoqiang Hotpot Chicken Cuisine ★ Zhuhai Seafood Cuisine

HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS) Shenzhen Atour Hotel or Similar Class x2 Niahts

✓ Zhuhai Huafeng Hotel or Similar Class x2 Nights ✓ Foshan Starry Four Sea Hotel or Similar Class x1 Night

OPTIONAL TOUR: KUNPENG SHOW + NEW YUAN MING PALACE (INCLUDE MINI TRAIN) + HUAQIANGBEI PEDESTRIAN STREET + EXPERIENCE SHENZHEN METRO [RMB 300/PAX]



## #₩ 精简行程

#### 观光景点:

# <mark>第一天</mark>新加坡 র 深圳 ☑ 入住酒店

#### 第二天 深圳

☑ 甘坑客家小镇
 ☑ 莲花山公园 (邓小平铜像)
 ☑ 东门步行街

#### 第三天 深圳 🖨 香港 🗟 珠海

## ☑ 星光大道

- ☑ 尖沙咀钟楼
- ☑ 1881 Heritage
- ☑ 打卡圣地 怪兽大厦
- ☑ K11 MUSEA
- ☑ 经港珠澳大桥前往珠海

### 第四天 珠海 🗟 澳门 🖨 珠海

#### ☑ 珠海渔女像

- ☑ 珠海情侣路
- ☑ 珠海大剧院-日月贝 (外观)
- ☑ 城市阳台
- ☑ 大三巴牌坊
- ☑ 渔人码头
- ☑ 巴黎人公园
- ☑ 银河钻石Show
- ☑ 威尼斯人娱乐场

## 第五天 珠海 🛱 中山 🛱 佛山

- ☑ 孙中山故居
- ☑ 咀香园杏仁饼博览馆
- ☑ 黄飞鸿纪念馆
- ☑ 李小龙佛山故居
  ☑ 岭南新天地文旅步行街

# 第六天 佛山 吕 顺德 吕 深圳

☑ 顺德逢简水乡 (乘小艇游览)
 ☑ 深圳欢乐港湾
 ☑ 湾区之光摩天轮 (外观)

# <sup>第七天</sup> 深圳 র 新加坡

#### 深圳

◆ 甘坑客家小镇 – "甘坑客家小镇融合岭南风情与客家文化,街道两旁保留了青砖灰瓦的古屋、镬耳墙与飞檐屋脊,呈现典型的客家聚落风貌。小镇内手工艺铺、茶馆、凉帽作坊林立,充满生活气息

#### 香港

(早/午

(早/午/晚

(早/4

(早/午/晚

(早/午)

- ◆ 星光大道 坐落于尖沙咀海滨,星光大道如同一条镶嵌电影记忆的文化长廊,展示了 香港作为"东方好莱坞"的辉煌历史。长廊上铺设有众多知名影人的手印与雕塑,融 合维港海景与艺术气息,形成独具一格的视觉体验。
- ◆ 怪兽大厦 位于鲗鱼涌由相连住宅楼组成的庞大建筑群,以极致密集的楼体结构和几何感十足的外观著称。色彩斑驳的外墙与层层叠叠的阳台构成强烈的视觉冲击,是香港独有的高密度城市景观代表之一。因多部电影取景于此,逐渐成为摄影爱好者热衷的打卡地。

#### 珠海

- 珠海渔女 "珠海渔女像是珠海最具代表性的地标之一。雕像高约8.7米,由70块花 岗岩拼接而成,体态婀娜,象征着光明与奉献。她手托明珠、面向大海,与远处的青 山碧海相映成趣,是珠海最具代表性的观景与拍照地点之一。
- ◆ 珠海大剧院(日月贝) "珠海大剧院以其独特的建筑外观和极富现代感的设计成 为城市地标之一。剧院的外形酷似一对波浪翻滚的贝壳,宛如大海中的珍珠,充满了 流动感和自然气息。整体建筑呈现出简洁而优雅的线条,外立面采用了光滑的白色材 质,在阳光的照射下闪烁如水晶般的光辉,仿佛与周围的海景融为一体,展现了珠海 这座海滨城市的独特魅力。
- ◆ 港珠澳大桥 全球最长的跨海大桥,长达55公里,连接香港、珠海和澳门。它融合了桥梁、隧道和人工岛的创新设计,堪称世界工程奇迹。

### 澳门

- ◆ 大三巴牌坊 澳门最具历史意义的地标之一,原为圣保罗教堂的正面墙面,建于1603 年。教堂在1835年大火中被毁,唯独前壁幸存。牌坊融合巴洛克与中西文化元素,雕 刻精美,象征着澳门的历史与东西方文化交融。它如今是澳门的标志之一,2005年被 列为世界遗产。
- ◆ 威尼斯人娱乐场 澳门威尼斯人是一座豪华度假村,仿照意大利威尼斯建造,拥有独特的水道和贡多拉船,游客可以体验仿威尼斯的浪漫氛围。度假村内设有多个世界级餐厅,仿古街道两侧布满华丽橱窗和欧式建筑,购物体验如艺术漫步,是融合住宿、娱乐与购物的大型综合体。其豪华的室内设计、无边泳池以及大型赌场吸引了众多游客,绝对是感受澳门魅力与国际化氛围的绝佳去处。

### 佛山

◆ 黃飞鸿纪念馆 – 纪念馆以岭南传统建筑风格为主,采用青砖、木梁、灰塑等 元素,展现佛山地方特色。馆内展示黄飞鸿的生平与武术文化,漫步其间, 如穿梭于旧时岭南街巷,不仅能了解黄飞鸿的传奇生平与武术精神,更能深 切感受到佛山深厚的历史文化气息。\_\_\_\_

★ ★ ★ ★ ★ ↓
 酒店 (5晚)
 ✓ 深圳亚朵酒店或同级
 ✓ 珠海华枫酒店或同级
 × 2 晚
 ✓ 佛山星汇四季酒店或同级
 × 1 晚

# **General Information**

# · 香港/中国 HONGKONG/CHINA ·

货币 Currency	Hong Kong Dollar - HKD Macanese Pataca - MOP 港币 - HKD 澳门元 - MOP Chinese Yuan - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate	10 HKD = MYR 6 10 港币 = 马币 6 10 CNY = MYR 6.50 10 元 = 马币 6.50 10 元 = 马币 6.50	拨号代码 Dial Code	Hong Kong : +852 Macau : +853 香港 : +852 澳门 : +853 China : +86 中国 : +86
电压 Voltage	Voltage - 220 V 电压 - <b>220</b> 伏特	插座 Power Socket	* 类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin * 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin * 类型 / Type G - 品字形型插头 / 3 Pin plugs * 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different	Hong Kong/Macao/China - No time different with Malaysia <b>香港/澳门/中国</b> - 时间与 <b>马来西亚</b> 时间 标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 25 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以 及托运行李不超过25公斤。
气候 Weather	□    Spring 春季    □    Summer 夏季    □    Winter 冬季      2月 - 4月    5月 - 11月    12月 - 2月      Feb to Apr    May to Nov    Dec to Jan      15°C ~ 29°C    18°C ~ 33°C    13°C ~ 21°C		
飞机型号 Aircraft Type	B737 MAX 8		
Departure Da	ate:	Flight:	
出发日期: Tour Fare: 团费:		航班行程: Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	
Tipping: 小费:		Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	
<b>Visa:</b> 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL : 总数:	
G	GD Partner:		

Operated By ICE HOLIDAYS SDN BHD (230643-X) KPK/LN:2441